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	學年Year

學期Semester

科目Course
	第一學年1st Academic Year
	第二學年2nd Academic Year

	
	上Fall
	下Spring
	上Fall
	下Spring

	必
修
科
目
Required Courses
（2-4）
	書報討論
（Seminar）
CS554
（1）
	書報討論
（Seminar）
CS554
（1）
	書報討論
（Seminar）
CS554
（1）
	書報討論
（Seminar）
CS554
（1）

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	學期學分小計
Credit Total
	1
	1
	1
	1

	備註
Remarks
	1. 必修科目計 2～4 學分，第二學年必修科目為在校期間必修。
The total amount of credits from required courses is 2 to 4. Required courses for the second academic year should be completed within the duration of study. This rule does not apply to students who complete the Master program within a year.
2. 最低畢業計 24 學分+ 2～4學分（書報討論）+ 碩士論文6學分。
The minimum requirement for graduation is 24 credits plus 2 to 4 credits from seminar courses plus 6 credits from a Master thesis.
3. 入學研究生須依本校學術研究倫理教育課程實施要點規定，於入學第一學期結束前完成學術研究倫理教育課程，最遲須於申請學位口試前補修完成，未完成本課程，不得申請學位口試。
For those graduate students who shall complete Academic Research Ethics Education Course before the end of their first academic semester, they must follow the regulations of Yuan Ze University Academic Research Ethics Education Course Implementation Highlights. The latest deadline for them shall be their course completions and then their applications towards the degree’s oral exam.
4. 欲跨學制修課之學生，須填寫「元智大學課程跨學制申請表」，跨學制修課之學分數准予納入畢業學分，至多6學分。
Students who would like to apply for Cross-System Courses need to fill in the "Application for Cross-System Courses" form. Credits taken across academic systems are allowed to be counted as graduation credits, up to a maximum of 6 credits.
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